
Επερώτηση 6η 

Προς τον Αξιότιμο Περιφερειάρχη ΠΙΝ κ. Θεόδωρο Γαλιατσάτο 

Θεμα : Ενίσχυση 3,7 εκ. € για την Κεφαλονιά ενέκρινε η Κομισιόν . 

Ως γνωστόν , ειχε κοινοποιηθεί σε ολα τα ΜΜΕ , το Υπουργείο Ανάπτυξης ειχε 
καταθέσει φάκελο ενίσχυσης των σεισμοπλήκτων στο Ταμείο Αλληλεγγύης της ΕΕ . 
Για τον σκοπό αυτο τοσο η ΠΕ Κεφαλονιάς καί Ιθάκης όσο και ο Δήμος Κεφαλονιάς 
ειχαν αποστείλει σε αποκλειστικές προθεσμίες όλες τίς σχετικές αναφορές και 
εκθέσεις σχετικά με τις πραγματικές ζημιές σε ολα τα επίπεδα , αλλα και τις ζημιές 
που προκλήθηκαν επιπρόςθετα τόσο στο ανθρώπινο πληθυσμό όσο και στο ζωικό 
κεφάλαιο . Επί πλέον ειχαν καταγραφεί και υπολογιστεί οι αναμενόμενες ζημιές λόγω 
πτώσης τής τουριστικής κίνησης , ιδιαιτερα δε , εκτός της Παλικής , και σε περιοχές 
που λόγω καταστροφής του οδικού δικτύου δεν ηταν δυνατή η πρόσβαση σε αυτές, 
( Φισκάρδο , Άσσος, Λουρδατα , Βλαχάτα κλπ) .
Έκαστος φορέας αποστολής ,  ΠΕΚεφαλονιάς , Δήμος Κεφαλονιάς εχουν τίς σχετικές 
αναφορές τους που συνολικά ανερχονται σε εκατοντάδες εκατομμύρια € . 
Βεβαια ουδείς γνωρίζει τήν τελική πρόταση του ΥΠΑΝ προς το Ταμείο Αλληλεγγύης 
της ΕΕ , ούτε υπήρχε η δυνατότητα πρόσβασης στα σχετικά στοιχεία . Υπεύθυνος 
υπάλληλος του ΥΠΑΝ για την υπόθεση ηταν ο  κ. Ιωάννης Λυπηρίδης ο οποίος 
τηρούσε σιγής ιχθύος .
Το Αύγουστο ανακοινώθηκε οτι η Κομισιόν ενέκρινε το εξευτελιστικό πόσο των 3,7 
εκ. € για τους σεισμοπαθείς της Κεφαλονιάς . 
Αξιότιμε κ. Περιφερειάρχα ερωτάστε τι ενέργειες εχουν γίνει , η πρόκειται να γίνουν 
ώστε : 
Α. Εκταμιευθεί το πόσο των 3,7 εκ € και περιέλθει στήν ΠΙΝ / ΠΕ Κεφαλονιάς .
Β. Να ερευνηθεί ο φάκελος του ΥΠΑΝ που εστάλλει στο Ταμείο Αλληλεγγυλης της 
ΕΕ? 
Γ. Να ανάλαβετε  πρωτοβουλία να υπάρξει αποφαση Περιφερειακού Συμβουλίου με 
την πλήρη καταγραφή των ζημιών απο τους σεισμούς της Κεφαλονιάς . 

Μετα τιμής 

Σωτήρης Κουρής 
Περιφερειακός Σύμβουλος ΠΙΝ
Τ. Αντιπεριφερειάρχης Κεφαλληνίας κ' Ιθάκης


